

# Referat bestyrelsesmøde i Vordingborg Idrætsråd den 07.10. 2020 kl. 18.30, Vilde Vulkaner, Christian Richardtsvej 43, 4760 Vordingborg

<b><u>Vordingborg Idrætsråd</u></b>	<b>Dagsorden</b>	<b>Referat</b>
<b>Deltagere:</b>	Henrik Pape Ole Madsen Lars Kleist Jan Friberg Jan Clausen Stefan Frederiksen Allan Søefeldt Ralph Sigurskjold, suppleant Ulla Røngård, suppleant	Afbud: Jan Friberg Jan Clausen Allan Søefeldt Stefan Frederiksen
<b>Dato, tid og sted:</b>	Onsdag den 07. oktober 2020 kl. 18.30 Vilde Vulkaner	
<b>Referent:</b>	<a href="#">Bestyrelsesmøde Den 8-9</a>	Henrik Pape
<b>1. Sidste møde</b>	Gennemgang af referat	Ingen bemærkninger
<b>2. Bestyrelsesarbejdet</b>	Facebook / Hjemmeside DGI og DIF Folkeoplysningsrådet Foreninger Idrætspriser Integration Kurser arrangementer	Henvendelse fra SYDTID, vi husker dem Indkaldelse til møde i DGI, se nedenstående Referat fra sidste møde, Pape referede fra møderne Henvendelse fra Vordingborg Badminton Klub, Lars kontakter forvaltningen omkring Vordingborg Hallen IAB IAB Lars har datoer med Onsdag d. 4. november 2020 kl. 18.30 i DGI huset – Tema: hvilke udfordringer har din idræts forening/ præsentation af alle idrætsforeninger (ERFA – snak med sammenfatning/ordstyrer VIR)  Efterfølgende temaer skal være det som foreningerne mener er relevante emner, ellers har jeg herunder indsat et bud  Onsdag d. 20. januar 2021 kl. 18.30 DGI huset – Tema:? (evt. Hvordan tiltrækker idrætsforeninger nye medlemmer og fastholder medlemmer)  Onsdag d. 7. april 2021 kl. 18.30 DGI huset – Tema:? (evt. hvordan integreres "fremmede" bedst i vores idræts foreninger)  Møderne bliver fordelt imellem Bosei, Mønshallerne og DGI huset (Ulla)

		<p>Onsdag d. 9. juni 2021 kl. 18.30 DGI huset – Tema? (evt. bedre økonomi i idrætsforeningen)</p> <p>Grundet Corona, afventer vi med at afholde dagene indtil ind i det nye år.</p>
<b>3. Møder / invitationer</b>	<p>Møde med forvaltningen 16. september</p> <p>Møde med kommunen den 19. oktober</p> <p>Møde med DGI den 07.12 kl. 18.00</p> <p>KIF udvalget årsmøde med foreningerne 22. oktober</p>	<p>Lars og Ralph refererer fra møde, godt og konstruktivt møde.</p> <p>Pape, Ralph deltager, kommunikation og inddragelse</p> <p>Ralph, Lars, Pape deltager, sted tilgår</p> <p>Mødet er aflyst pga Corona</p>
<b>4. Budget</b>	Budgettet er vedtaget.	Vi undres over nogle af de økonomiske prioriteringer.
<b>5. Pulje til driftsstøtte</b>	Puljen blev uddelt den 01.oktober.	<a href="#">Tiiskud 2020</a> Pape orienterede fra mødet hvor midlerne blev fordelt, puljen
<b>6. Eventuelt</b>		LK fremsender særskilt bestilling af mad til næste møde i forbindelse med udsendelse af dagsorden Økonomi, Ole har betalt diverse regninger.
<b>7. Næste møde</b>	Dagsorden <a href="#">næste møde</a>	Mandag den 16.11 kl. 18.30 - 21.00, sted tilgår